
Udvalget for Digitalisering og It

Til: Justitsministeren

Dato: 13. oktober 2023

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

DIU alm. del

Samrådsspørgsmål D
Vil ministeren redegøre for, hvorfor Rigspolitiet i besvarelse af REU alm. del – spm. 1222, 
folketingsåret 2022-23, 2.samling, endnu ikke kan oplyse, i hvilket omfang de anvender 
ansigtsgenkendelsesteknologi, når der på et tidligere samråd i 2018 blev nævnt at politiet 
ikke gør brug af teknologien (jf. » Pape afviser blankt: Politi bruger ikke ansigtsgenkendel-
se«, Jyllands-Posten, den 23. august 2018?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech-Nielsen (SF).

På udvalgets vegne
Lisbeth Bech-Nielsen
formand
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